
ODGOVORI NA VPRAŠANJA SVETNIKOV 
                                           
 
- Odgovor na vprašanje g. Angela Vidmarja glede obiska kriminalistov na občini in 
glede sklica seje NO 
 
Odgovor je bil podan na sami seji. 
 
 
- Odgovor na pobudo ga. Nine Štrancar glede ureditve struge potoka za Lavričevo 
knjižnico 
 
Vašo pobudo smo posredovali družbi Hidrotehnik, ki je zadolženo za vzdrževanje potoka.  
Pripravila: Alenka Č. Kobol 
 
 
- Odgovor na vprašanje g. Vilka Brusa glede rebalansa proračuna (kdaj bo obravnavan 
na občinskem svetu) 
 
Odgovor je bil podan na sami seji. 
 
 
- Odgovor na vprašanje g. Dušana Mikuža glede priključkov na kanalizacijo oz. malo 
čistilno napravo 
 
Pravilnik o subvencioniranju nakupa in vgradnje malih komunalnih čistilnih naprav na 
območju Občine Ajdovščina (Uradni list RS, št. 70/2014) bil sprejet septembra lanskega leta 
na 41. seji občinskega sveta. Javni razpis bo objavljen v mesecu aprilu 2015, skladno z 
veljavnim Pravilnikom in Odlokom o proračunu za leto 2015. Glede na to, da se bo na tem 
področju zakonodaja v letošnjem letu spreminjala, kar smo bili obveščeni s strani MOP, 
bomo občinski pravilnik uskladili oziroma prilagodili glede na spremembe državnih predpisov.  
 
Pripravila: Alenka Č. Kobol 
 
 
- Odgovor na vprašanje g. Mirana Gregorca glede protokolarnega objekta za civilne 
poroke 
 
Odgovor je bil podan na sami seji. 
 
 
Ajdovščina,   08.04.2015 
 

ŽUPAN 
   Tadej Beočanin, s. r. 


